



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

THAILAND

3DAYS 2NIGHT BANGKOK FREE & EASY

TOUR CODE : 3D2N-FNE

TOUR HIGHLIGHT

- ♥ HALF DAYS CITY TOUR ♥
- ♥ FLOATING MARKET ♥
- ♥ WAT ARUN TEMPLE ♥
- ♥ FOUR FACED BUDDHA ♥
- ♥ OPTIONAL MASSAGE ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

泰国曼谷

3 天 2 晚 泰国曼谷 逍遥自由行 3 Days 2 Night Thailand Bangkok Free & Easy

DAY 01 SINGAPORE - BANGKOK (X-MEALS PROVIDE)

Assemble at Singapore Changi International Airport for your flight to the 【Land of Thousand Smiles】 - Bangkok. On arrival, meet and assist by our local representative and transfer to hotel.

第一天：新加坡 - 曼谷【X】

从新加坡樟宜机场乘搭飞机飞往泰国首都-曼谷。抵达曼谷机场，并与当地导游会面，再接各位前往酒店入住及休息。

DAY 02 BANGKOK (B/X/X)

After breakfast, we will leave early in the morning for the Floating Market 【Chao Phraya River】. Take this opportunity to observe the bustling activities on both sides of the Chao Phraya River and its canals. There after visit the Wat Arun Temple 【Temple of Dawn】. This famous Chao Phraya riverbank landmark, diagonally opposite the Grand Palace, is best known for a porcelain encrusted 79-meter central pagoda 【Phra Prang】, which sparkles in the sun. Next, you will visit the famous Four Faced Buddha. After dinner, enjoy yourself with the most splendid OPTIONAL Show in town city, the Alcazar Cabaret the largest male impersonation troupe on earth.

第二天：曼谷【早, X, X】

清晨用过早餐后，漫游闻名遐迩的水上市场，观看水上人家的生活习俗。在市场上，可以看到小贩们带着雨，菜，水果等等其他货品在做交易。沿河而下，参观【郑王庙】。此寺乃镶嵌数以千计的玻璃碎片及瓦片。晶莹闪乐，令人叹为观止。接着再前往膜拜当地灵验的四面佛。

DAY 03 BANGKOK - SINGAPORE (B/X/X)

This morning, it is your free and leisure time until flight time for your transfer to the airport. After which, proceed to airport for return flight to Singapore. We hope you have brought home fond memories of Thailand.

第三天：曼谷 - 新加坡【早, X, X】

早餐后，自由活动一会儿，而后前往曼谷飞机场，返回温馨甜蜜的家。希望您会有个愉快难忘的泰国之旅。

NOTE : TOUR GUIDE & DRIVER TIPPING 100 BAHT PER PAX PER DAY

TOURS WILL BE RE-ARRANGED IF THERE IS NEED TO, HOWEVER, WE WILL COMPLETE THE WHOLE TOUR AS STATED IN THE ITINERARY